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Abstract (en)
[origin: US2015265905A1] An adjustable connecting element (10) of a device for fixing a shoe to a gliding board, capable of a mobile connection
with a second element (50) to enable movement thereof for adjusting the position of a shoe fixing device on the gliding board, characterized in that
it includes a rod (12) comprising a locking element (13) capable of fixing the connecting element on the second element (50) and in that it includes
at least one clearance compensation component (25), the rod (12) comprising an actuating element (15) cooperating with at least one clearance
compensation component (25), so as to reduce or to eliminate remaining clearance when fixing the connecting element by means of the locking
element (13).

Abstract (fr)
Elément de liaison (10) réglable d'un dispositif de fixation de chaussure sur une planche de glisse, apte a une liaison mobile avec un second
élément (50) pour permettre son déplacement pour le réglage de la position d'un dispositif de fixation de chaussure sur la planche de glisse,
caractérisé en ce qu'il comprend une tringle (12) comprenant un élément de blocage (13) apte a la fixation de I'élément de liaison sur un second
élément (50) et en ce qu'il comprend au moins un composant de rattrapage des jeux (25), la tringle (12) mobile en rotation autour de son axe
comprenant un élément d'actionnement (15) coopérant avec au moins un composant de rattrapage des jeux (25), de maniére a réduire ou
supprimer les jeux subsistant lors de la fixation de I'élément de liaison par I'élément de blocage (13).
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